



Borang Penyertaan Cabaran Inovasi Akar Umbi

Semua maklumat mesti disikan sepenuhnya dengan lengkap untuk layak menyertai program MaGRIs.

Ketua Projek	:	
No. Kad Pengenalan	:	
Penyertaan (Individu atau Kumpulan)	:	
Ahli Projek (jika ada)	:	<ol style="list-style-type: none"> 1. 2. 3. 4. 5.
Alamat surat-menyurat	:	
Poskod	:	
Negeri	:	
Negara	:	
Telefon	:	
Emel	:	

<p>Tajuk inovasi (Sila kemukakan tajuk ringkas yang bersesuaian dengan inovasi tersebut)</p>	:	
<p>Keterangan inovasi (Sila huraikan secara terperinci mengenai inovasi tersebut dari segi objektif, fungsi, bahan, bentuk, cabaran proses penghasilan dan sebagainya)</p>	:	
<p>Masalah yang dihadapi (Nyatakan masalah komuniti yang telah dikenalpasti sebelum idea penghasilan inovasi tersebut terbentuk dan huraikan ciri-ciri komuniti secara terperinci dari segi tempat, situasi, identiti komuniti dan sebagainya)</p>	:	
<p>Tujuan penyertaan (Sila terangkan tujuan penyertaan dan juga bantuan yang ingin diterima agar dapat membangunkan inovasi tersebut).</p>	:	
<p>Cara penggunaan (Sila huraikan cara penggunaan inovasi tersebut (adalah digalakkan untuk menghantar video penggunaan inovasi secara talian))</p>	:	
<p>Ciri-ciri unik inovasi (novelty) (Kemukakan ciri-ciri unik (novelty) yang ketara (dari segi harga, fungsi teknikal, reka bentuk, proses, model perniagaan dan sebagainya) mengenai inovasi tersebut berbanding dengan produk/proses/model pesaing-pesaing lain di pasaran)</p>	:	

<p>Kategori inovasi (Agrikultur Industri kreatif Jentera dan peralatan Makanan & kesihatan Pendidikan & alat pembelajaran Produk pengguna Teknologi dan amalan hijau Perkhidmatan, proses dan model perniagaan Lain-lain)</p> <p>(Nyatakan salah satu daripada kategori diatas)</p>		
<p>Pengkomersialan impak komuniti (Terangkan dengan terperinci model perniagaan yang sesuai untuk mengkomersialkan inovasi tersebut bagi tujuan penjanaaan kekayaan sambil memberi impak positif kepada komuniti terpilih)</p>	:	
<p>Penglibatan komuniti (Terangkan bagaimana proses pembangunan inovasi tersebut akan melibatkan komuniti terpilih secara menyeluruh)</p>	:	
<p>Geran terdahulu yang pernah diterima (Kemukakan sumber dan nilai geran pernah diterima yang melibatkan inovasi tersebut secara terperinci (jika ada)</p>	:	
<p>Pencapaian (Pencapaian atau anugerah yang telah diterima melibatkan inovasi tersebut - jika ada)</p>	:	
<p>Perlindungan MYIPO (Adalah inovasi tersebut telah mendapatkan perlindungan MyIPO? Jika ya, sila kemukakan keterangan lanjut - jika ada)</p>	:	

Gambar inovasi (Gambar dari depan Gambar dari belakang Gambar sebelah kiri Gambar sebelah kanan Gambar dari atas Gambar dari bawah)	:	
Cadangan organisasi yang relevan (Sila cadangkan organisasi atau agensi yang berkemungkinan besar dapat membantu untuk membangunkan inovasi tersebut biarpun dari segi memberi pandangan/servis kepakaran, pembelian mesin/bahan mentah, pembuatan produk, atau sebagainya)	:	

Kami telah membaca dan bersetuju untuk mematuhi terma dan syarat penyertaan program MaGRIs.

Tandatangan	:	
Nama	:	
Tarikh	:	

TERMA & SYARAT

1)Penyertaan terbuka kepada rakyat Malaysia yang berumur dari 18 tahun dan ke atas; secara Individu atau Berkumpulan.

2)Inovasi tersebut mesti memenuhi definisi “Inovasi Akar Umbi” yang ditetapkan seperti di bawah:

Produk atau proses inovasi yang dibangunkan oleh golongan berpendapatan rendah, biasanya bertujuan untuk memenuhi keperluan asas serta mengatasi kesusahan dan cabaran hidup

atau

Inovasi diterajui komuniti untuk mencapai kelestarian hidup yang sering mengalami kesukaran untuk berkembang luas ke pasaran-pasaran lain.

3)Inovasi yang mempunyai nilai tinggi, berimpak positif dan menyumbang kearah kesejahteraan komuniti luar bandar akan diberi keutamaan.

Inovasi yang dipertandingkan merupakan Idea asal atau penambahbaikan daripada inovasi sedia ada.

4)Inovasi yang disertakan mesti telah mencapai fasa prototaip (hampir siap) atau siap dibangunkan. Setiap penyertaan harus dilengkapi dengan maklumat yang mencukupi untuk memudahkan proses pemilihan.

5)Penyertaan boleh dihantar secara pos ke:

Yayasan Inovasi Malaysia
Unit E001, Ground Floor, Block 3440,
Enterprise Building 1, Jalan Teknokrat 3,
63000, Cyberjaya, Selangor.

atau

melalui laman web
magris.innomap.my/registration

6)Semua penyertaan mesti diterima pihak penganjur selewat-lewatnya pada 28 Februari 2017, akan dinilai pada tahun yang sama. Penyertaan yang diterima selepas tarikh tersebut akan dinilai pada tahun berikutnya.

7)Inovasi terpilih oleh Jawatankuasa Penilaian MaGRIs akan diberi bimbingan dan sokongan pembangunan ke tahap pra-pengkomersialan, seterusnya dilengkapi dengan pelan perniagaan strategik (tertakluk kepada kebolehlaksanaan)

8)Semua peserta terpilih mesti bersetuju mengambil bahagian dan melengkapkan keseluruhan program serta memenuhi terma dan syarat yang ditetapkan oleh pihak penganjur.

9)Keputusan Jawatankuasa Penilaian MaGRIs adalah muktamad dan pengumuman akan dibuat melalui surat menyurat ataupun emel, dalam bulan Mac setiap tahun.

